

No. 6964. TREATY BANNING NUCLEAR WEAPON TESTS IN THE ATMOSPHERE, IN OUTER SPACE AND UNDER WATER. SIGNED AT MOSCOW, ON 5 AUGUST 1963¹

N° 6964. TRAITÉ INTERDISANT LES ESSAIS D'ARMES NUCLÉAIRES DANS L'ATMOSPHÈRE, DANS L'ESPACE EXTRA-ATMOSPHÉRIQUE ET SOUS L'EAU. SIGNÉ À MOSCOU, LE 5 AOÛT 1963¹

RATIFICATIONS

Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on the dates indicated:

UGANDA	24 March 1964
MAURITANIA	15 April 1964
ICELAND	29 April 1964
IRAN	5 May 1964
SENEGAL	6 May 1964
INDONESIA ²	8 May 1964
ECUADOR	8 May 1964
LIBERIA	22 May 1964
JORDAN	29 May 1964
SYRIA	1 June 1964

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 17 June 1964.

RATIFICATIONS

Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord aux dates indiquées:

OUGANDA	24 mars 1964
MAURITANIE	15 avril 1964
ISLANDE	29 avril 1964
IRAN	5 mai 1964
SÉNÉGAL	6 mai 1964
INDONÉSIE ²	8 mai 1964
ÉQUATEUR	8 mai 1964
LIBÉRIA	22 mai 1964
JORDANIE	29 mai 1964
SYRIE	1 ^{er} juin 1964

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 17 juin 1964.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 480, p. 43; Vol. 485, p. 377; Vol. 486; Vol. 489, p. 407, and Vol. 492.

² The instrument of ratification by Indonesia was deposited with the Government of the United States of America on 27 January 1964. For certified statement registered by the United States of America, see United Nations, *Treaty Series*, Vol. 489, p. 407.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 480, p. 43; vol. 485, p. 377; vol. 486; vol. 489, p. 407, et vol. 492.

² L'instrument de ratification de l'Indonésie a été déposé auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique le 27 janvier 1964. Pour la déclaration certifiée enregistrée par les États-Unis d'Amérique, voir Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 489, p. 407.